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Czat z marszałkiem

Prawie 150 internautów wzięło udział w zorganizowanym przez Echo Dnia czacie, którego
gościem był marszałek Adam Jarubas. Głównym tematem były wydatki w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2008 – 2013.

Prawie 150 internautów wzięło udział w zorganizowanym przez Echo Dnia czacie,
którego gościem był marszałek Adam Jarubas. Głównym tematem były planowane w
naszym regionie wydatki w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na lata
2008 – 2013.

Najczęściej  zadawane  pytania  dotyczyły  inestycji  drogowych  oraz  nowych  tras  w
województwie świętokrzyskim. Pytano także o wydatki na nowe linie kolejowe w naszym
regionie. Dużą część internautów, którzy w godzinach od 12.00 do 14.00 odwiedzili stronę
www.echodnia.eu stanowili Sandomierzanie. Interesowała ich modernizacja sandomierskiej
starówki.
Marszałek zapytany o pracowników swojego urzędu, wysoko ocenił ich pracę.

http://www.echodnia.eu

